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Referat: 

8/2023-24 Orientering fra rektor 

Trafikkaksjonen: Positivt at politiet kom. Mange bruker refleks. Ikke så mange som har lys på sykkelen. 

De fleste rygger inn på parkeringsplassen – har hatt fokus på dette. Sikkerhet Skippergata bør gripes 

fatt i.  

Elevundersøkelsen gjennomføres fra 6. november. 

Klassetrivsel: alle skolene i Sandnes skal fremover gjennomføre en klassetrivselsundersøkelse 

minimum fire ganger i året. Tre/ fire lærere på hver skole skal kurses i dette. Her på Hana har vi 

allerede en slik undersøkelse hver uke. Det er en god hjelp til å fange opp om noen ikke har det greit.  

Foreldreundersøkelsen: gjennomføres i desember. Spørsmål om FAU kan være med og sponse pizza til 

klassetrinnet med høyest svarprosent? FAU sier ja til dette.  

Status situasjon på sjette trinn før høstferien: det har roet seg betraktelig. Skolen fikk kritikk for at 

informasjonsflyten ikke var god nok i starten. Tar dette med videre. Skal jobbe med språkbruk blant 

barna – få bort «hatspråket».  

Har fått i gang sykkelverksted, vil få på plass pump track. Har fått åtte sykler som elevene kan låne.  

 

9/2023-24 Trafikkaksjon uke 42 – statusrapport/ orientering fra trafikkgruppen 

Bruk av handicap-parkeringen ble drøftet – er fortsatt en del som bruker denne uten lov. Burde det 

vært et skilt fra FAU på handicapparkeringen? Mulig å flytte tre handicapplasser inn i skolegården? Vi 

starter med å be trafikkvaktene komme litt oftere.  

 

10/2023-24 Sosial hendelse høsten mellomtrinn/ småtrinn 

Småtrinnet: Nissedico mandag 4. desember kl. 17-18.30 

Mellomtrinnet: Nissedisco samme uka eller uka før – dato ikke helt avklart 

Vi må få klassekontakter til å stille som vakter og bake kaker. To vakter fra hver klasse. To kaker per 

klasse.  

Det fungerte dårlig å servere saft i kopper – ungene klarer ikke å holde styr på koppene. Det ble mye 

søl og kopper overalt. Forslag om brus i stedet for. Vi må sjekke hvor mye vi har i FAU-kassen. Enten 

må FAU betale brus, eller så må elevene ta med valgfri drikke selv. 

Klipp og lim aktivitet var veldig populært i fjor. Vi må ha flere sakser og limer denne gangen.  

Det må lages ranselpost og plakat. Informere om at ungene kan kle seg ut.  

 



11/2023-24 Eventuelt 

• Forespørsel om mer/ flere lys i skolegården. Vi kan ta det opp til SU, som kan ta det videre til 

kommunen. 

• Det er et problem at det er for få sykkelplasser i skolegården der ved fotballbanen/ Vatne-

siden. Ønsker flere plasser her.  

• Pump track: skal FAU søke midler til dette? Kjetil Vasbø kan lage søknad, men trenger hjelp til 

tegning/ skisse. FAU foreslår at det lages en konkurranse hvor elevene kan bidra til dette. 

• Informasjon om at korpset har sagt fra seg kafeen på 17. mai. Spørsmål om FAU skal overta 

dette, og hvordan vi i så fall skal organisere det. Dette tas opp på neste møte.  

 

 


